
ACTA

5ª ASSEMBLEA DE PODEM ALGIRÓS

LLOC…………….……… C/ Just i Pastor enfront del nº 135
DATA……………….……. Dimarts 18 Novembre
HORA INICIE……….…...19 hores
HORA FINAL…………….21 hores
ASSISTENTS……………..78 persones (aproximadament)

ORDRE DEL DIA

1) LECTURA I APROVACIÓ DE L'ACTA
2) RESULTATS ESTATALS
3) PROCÉS D'ELECCIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL
4) PLATAFORMA D'AFECTATS-AS PER LA HIPOTECA…….PAH
5) COL·LOQUI D'IGUALTAT
6) TORN OBERT DE PARAULA

LECTURA DE L'ACTA

Ricardo.L ens parla molt resumit l'acta anterior sobre el Procés Constituent que consta dels 
principis Ètics, Polítics i Organitzatius. I que en les eleccions Europees es van obtenir 1.245.000 
vots entrant amb molta força política.

Que les eleccions Municipals seran el 25 de Maig del 2015 i que no ens presentem com “ 
Podemos“ però si recolzant a Guanyem València sempre amb els principis de Podemos.

El document de Principis organitzatius pretén descriure la manera d'organització de Podem, 
sent fidel als principis de l'Assemblea Ciutadana ….! Transparència .

Sent aquesta el màxim òrgan de decisió composta per tots els inscrits a Podemos.
La representació política del partit la representa la Secretaria General, composta per una 

persona triada per sufragi universal en el si de l'Assemblea Ciutadana Estatal.
Si voleu veure l'acta completa aquesta en Facebook en Podem Algirós 
( https://www.facebook.com/podemalgiros).

Una vegada llegida l'acta es designen com :

MODERADOR…………..: Jorge G
TORN DE PARAULA…....: Rafael
TOMADOR DE L'ACTA..: Victor O
I es procedeix a la votació de l'aprovació de l'acta:
A favor : 38
Contra      : 0 Abstenció 0
Quedant aprovada l'acta anterior.



RESULTATS ESTATALS

Parla Gustavo V dels resultats de: Consell Ciutadà, Comissió de garanties i Secretaria 
General i en les quals hauran 73 persones que passaran a integrar els òrgans d'adreça del Partit i de 
la Comissió de Garanties Democràtiques.

I en el cap de la Secretaria General es troba Pablo Iglesias mitjançant una votació en la qual 
han participat 107.488 persones.

PROCÉS D'ELECCIONS MUNICIPALS

Ens parla Lola S sobre el tema de les Municipals i el Procés Constituent que va començar 
ahir.
I que el Consell Ciutadà consta de 24 membres, i que si es vol tota la informació es pot entrar en: 
info@algirospodemvcl

Ens parla Rosa del Cercle de Ruzafa sobre el Procés Constituent i que PODEM Ciutat de 
València devem concórrer amb Guanyem València. I gent dels moviments socials van parlar amb 
Guanyem per a recolzar-los en la campanya de Podemos i que la marca Guanyem és un espai obert.

PLATAFORMA AFECTATS PER LA HIPOTECA

Jorge G ens dóna una xarrada sobre l'atur, on nosaltres devem ser partícips d'aquestes 
Assemblees Ciutadanes cedint la paraula a Miquelón, Dolores i Manolo de “ AFECTATS PER LA 
HIPOTECA “ dient que tot açò és molt sagnant i que fa anys hi havia un al·luvió desnonaments 
decrete 27/12,la plataforma els ha denunciat i que als dos anys els habitatges se subhastaven i es 
venien en lots i que encara que tinguem habitatge sense treball tampoc la podríem pagar, i lola els 
pregunta que accions tenen preparades contestant que 20.000 sol·licituds de pròrrogues de 
desnonaments ( PAH ) València.

I que no oblidem mai que els bancs són l'enemic.
Dolores diu que no fem cas a cap banc i que i si hi ha algun dubte que preguntem a PAH que ens 
assessoraran i que la pròxima reunió serà en la C/ Juan de Mena nº 18 a les 19 hores.

Miquelón comenta que tenim sentències guanyadores i que els contractes hipotecaris i les 
clausulas són abusives que quan deixen de pagar a el “banc” aquest té dret de vendre l'habitatge 
sense necessitat de comunicar-ho a la família.

Que els bancs a dia d'avui han fet un pas arrere i que tenim 72 hores per a llegir el document 
per a signar-ho.

COL·LOQUI D'IGUALTAT

Lola S ens parla de la Comissió d'igualtat en què Podem Algirós organitza una xarrada el 
pròxim dia 26 novembre (dimecres) se celebrarà el dia internacional per a acabar amb la violència 
en contra de les dones
“El meu cos Les meues Drets “ situació de la dona en el Salvador.

Donarà la xarrada la ponent Carmen Soto de (amnistia internacional)
En laa sociación de vecinos MartimoAyora C/Conserva 35 bajo alas19H.



TORN OBERT DE PARAULA

Jorge G diu que a partir d'aquesta Assemblea una bústia perquè pugueu donar les vostres 
opinions, desitjos, il·lusions o el que cregueu convenient, donant un paper perquè escrigueu la 
vostra proposta.

Pedro comenta que com és possible que Podem no vulga afrontar aquest repte de presentar-
se a les Municipals que si és així no ho podria entendre.
Ricardo L diu que es pot anar amb Guañem València però no a les Municipals perquè ja es va votar 
amb un 80%.

Chelo F parla donant el seu suport a Ricardo que no ens presentem a les Municipals amb la 
marca podem i que ho farien els moviments socials o Guanyem València.

Paco discrepa i proposa que es vote.

Jorge G el que es poguera votar ací no té sentit ja que ha de fer-se en una Assemblea 
Ciutadana d'una Comunitat Autònoma i encara que es votara no tindria validesa.

Gustavo V que encara que s'haja votat l'important són les raons i els arguments i l'estratègia, 
que al novembre coneixerem als lideres i la seua vinculació a Guanyem València.

Ricardo L diu que quan Guanyem es presente deurà complir amb tots els principis ja votats.
Salva R suggereix que en Algirós hi ha un espai web i es pot penjar en Facebook.
Miguel diu que amb la marca Podemos no ens podem presentar a les Municipals però si amb

Guanyem València.
Domingo ens comenta que avui dia està d'acord en la forma de presentar-se, però que 

l'important és unificar-se presentar-nos amb Guanyem i acabar amb aquesta alcaldia corrupta que 
tenim.

Paco diu que és moment d'unir-se que la marca Podemos la coneix tota Espanya i Guanyem 
no.

Rosa comenta que els Cercles són espais per a dialogar i que no és adequat el parlat avui 
votar-ho, que tant Podemos com Guanyem és una eina ciutadana, amb les quals hi ha moltes 
possibilitats de guanyar. I que les llistes són sempre obertes amb un codi ètic.

Jorge proposa que ens posem a treballar i que s'elaboren documents i que siguen debatuts en 
la pròxima Assemblea.

I que Algirós no pot eixir-se de Podemos València
Salva comenta que l'Assemblea festiva serà segurament en la Plaça del Cedre.
Faustino del Cercle del Marítim suggereix fer una Assemblea cada 3 mesos i reunir-nos tots 

els Cercles possibles de la capital (per proximitat)
Elena de la Comissió d'Anàlisi que en totes les Assemblees es lliuraran uns papers amb 

suggeriments i temes que es realitzaran com: tallers participatius, bústia i xarrada informatives
Jorge ens comunica que el pròxim dia 25 els últims dimarts de cada mes, en “ CIE“ de 

Sapadors hi haurà una reunió o concentració per a les persones que no tenen papers i que serà en el 
carrer Alfonso el Magnànim o “ Parterre “ a les 18 hores.

Salva ens parla de Banc Prit, el fer un taller de Tilletes enfocat per als xiquets dient que el 1º
serà en el MendiClub quan s'estudie la data en el termini de 7 dies.

Un taller entre 1,30 i 2 hores en horari vespertí o en cap de setmana, on els participants 
aprenguem fer les nostres titelles, marionetes (tilletes) i utilitzant materials a ser possibles amb la 
filosofia “3 R”: Reduir, reciclar i reutilitzar.

Que el nostre interès és treballar sobretot en els barris.
“Algiròs és Mou” proposa en aquestes vacances nadalenques realitzar una fira popular, a 

realitzar en un parc o plaça i amb activitats com: Barata, actuacions, jocs i exposicions
Arreplegada d'aliments, roba, joguets i mobiliari per a poder posar-ho a la disposició de qui 

ho necessite.



CONCLUSIÓ I PRÒXIMA ASSEMBLEA

La Comissió d'Organització ens diu que la pròxima Assemblea es realitzara en :
LLOC : Plaza d'Hondures (a l'altura del nº 107 de Blasco Ibáñez)
DATA : 2 de desembre ,dimarts
HORA : 19 hores
Amb la qual cosa es dóna per finalitzada l'Assemblea agraint a tots-as els assistents pel seu 

interès i bon estar.


